
Van: Carlo Zwartendijk   
Verzonden: maandag 4 november 2019 12:17 
Aan:  
Onderwerp: Biodiversiteitsteam wil Inspreken op plan Leijvennen 
 
 
Zojuist heb ik iemand van het biodiversiteitsteam te woord gestaan.  
Hij wilde weten wanneer de raad het plan Leijvennen behandeld. 
Ik heb aangegeven dat dat (voorlopig) gepland staat op 3/12 (oordeel) en 17/12 (besluit). 
Hij gaf aan dat het B-team wilde inspreken bij dit raadsvoorstel en heeft zich bij deze gemeld. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
Carlo Zwartendijk, 
Adviseur griffie 
Ik werk op maandag, dinsdag en woensdag 

 
 


